
 

 
 
 
 
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

MANDAG DEN 7. FEBRUAR KL. 17.00-19.15 
FÆLLESRUMMET PÅ MF10 

 
 
 
 
 
 
 
Deltagere: 
 
Janne Møller Olesen  Anne Mette Schilling Schubart   
Per Søndergaard Mathiesen Minna Jokumsen 
Henrik Skov Madsen  Mette Thusgaard 
Ane Nørøxe   Lene Lundsberg   
Kennet Andersen   Lilli Lindberg Larsen 
Iben Ellehauge (Formand)  Jonathan Nielsen (Elevrådet/9T)  
Jan Stigaard   William Thorsen (Elevrådet/8D)  

Habert Nsengiyunva (Elevrådet 10F)  Arne Omar Sørensen 
 
   
     
 
 
Inviterede: Andreas Thomasen 10 G (elevrådet MF10, suppleant) 
 

Afbud: Habert Nsengiyunva (Elevrådet 10F), Mette Thusgaard, William Thorsen (Elevrådet/8D),  
Janne Møller Olesen, Jonathan Nielsen (Elevrådet/9T) og Minna Jokumsen. 
 
Dagordenen omfatter punkterne: 94 - 101 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
 



 

 
 
 
 
 

 
 
Dagsorden: 
 
 

94. Velkommen (Iben, OS) 5 minutter 
 

95. Godkendelse af dagsorden og referat (Iben) 5 minutter 
Referat og dagsorden godkendt  
 

96. Skolebestyrelsesvalg på Søndre Skole og MF10 2022 (OS) 20 minutter 
Orientering om de regler, der gælder for valget. 
Forældre til elever på Valsgaard og Bymarkskolen til kommende 7. årgang er valgbare, 
samt forældre til elever på nuværende 7. og 8. årgang. Vi skal være opmærksomme på 
forældre, der kommer udefra til kommende 7. idræts- og kulturklasse. 
Plan for valget gennemgås. 
Omar informerer valgbare forældre på Bymarkskolen og Valsgaard om forestående valg  
Nedsættelse af valgbestyrelse. 
Omar (skoleleder), Iben (formand) og Per (medlem) 
Hvem vil gerne genopstille? 
Iben, Anne Mette, Per  
Omar kontakter Minna og Janne, I forhold til at ønske genopstilling. 
 
 

97. Timefordelingsplan og kortere skoledag på Søndre Skole (OS) 30 minutter 
På sidste møde satte vi som bestyrelse en retning, og besluttede hvad der skulle arbejdes 
videre på. Der har vist sig et par udfordringer. 
Omar orienterer og fremlægger justeringsforslag på mødet. 
Bestyrelsen godkender forslag A, hvor der skrues 60 min ned på alle årgange. 
 

98. Ansøgning om §16D (OS) 10 minutter 
Bestyrelsen blev enige om den endelige formulering på ansøgning. Ansøgning blev 
underskrevet af formand og skoleleder. 

 
99. Kvalitetsrapport (OS, IBEN) 55 minutter 

Skolebestyrelsen skal under dette punkt udfærdige en udtalelse. 
Iben fremlægger oplæg til en udtalelse. Herefter proces og input. 
Kvalitetsrapporterne bliver ikke gennemgået, så det er vigtigt, at 
bestyrelsesmedlemmerne har orienteret sig i rapporterne. 
Der var proces i bestyrelsen og der blev udfærdiget en udtalelse fra bestyrelsen til 
kvalitetsrapport.  
 
 
 



 

 
 
 
 
 

 
100. Orientering (OS) 5 minutter 

Tilbagemelding vedr. T-klasser fra forvaltningen 
Omar har drøftet oprettelsen af en sagsfremstilling med dagtilbuds- og skolechefen. 
Konklusionen blev, at vi skulle drøfte det igen i bestyrelsen. 
Det skal hedde Mariagerfjord talentklasser som overskrift, men skolen kan godt i sin 
kommunikation kalde klasserne Idræts- og kulturklasser. Det er vigtigt, at signalet er, at 
det er hele Mariagerfjord kommunes talentklasser. Vi skal fortsat som skolen arbejde med 
klassernes indbyrdes trivsel på f.eks. særlige dage. Skolebestyrelsen sender ikke en 
ansøgning om nyt navn, men ændrer kommunikationsstrategi fra 2023. 

 
101. Eventuelt (Alle) 5 minutter 

 
 
 

 

 

Kommende møde:  


